

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

Copyright © United Nations 1995
All rights reserved
Manufactured in Canada

Copyright © Nations Unies 1995
Tous droits réservés
Imprimé au Canada



Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 1629

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

United Nations • Nations Unies
New York, 1995

***Treaties and international agreements
registered or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1629	1991	Annex A — No. 814 (CVII) (continued)
--------------------	-------------	---

TABLE OF CONTENTS

	<i>Page</i>	<i>Volume</i>
 ANNEX A. <i>Ratifications, accessions, subsequent agreements, etc., concerning treaties and international agreements registered with the Secretariat of the United Nations on 16 May 1991</i>		
 No. 814. General Agreement on Tariffs and Trade and Agreements concluded under the auspices of the Contracting Parties thereto:		
 CVII. Third Geneva (1987) Protocol to the General Agreement on Tariffs and Trade (with annex). Concluded at Geneva on 18 December 1987:		
<i>(Text of the schedule annexed to the Third Geneva (1987) Protocol to the General Agreement on Tariffs and Trade, which is published in volume 1628, appears in volumes 1628 and 1629, as indicated below.)</i>		
 Annex. Schedule of concessions:		
LXXX. European Communities	14	1628
(Continued).....	2	1629
 Certification of modifications and rectifications to Schedule LXXX (European Communities) annexed to the Third Geneva (1987) Protocol to the General Agreement on Tariffs and Trade (with annex). Concluded at Geneva on 4 October 1988:		
Text of certification	706	1629
Text of revised schedule	709	1629

***Traités et accords internationaux
enregistrés ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 1629

1991

**Annexe A — N° 814 (CVII)
(suite)**

TABLE DES MATIÈRES

Pages Volume

ANNEXE A. *Ratifications, adhésions, accords ultérieurs, etc., concernant des traités et accords internationaux enregistrés au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies le 16 mai 1991*

N° 814. **Accord général sur les tarifs douaniers et le commerce et Accords conclus sous les auspices des Parties contractantes à ce dernier :**

CVII. **Troisième Protocole de Genève (1987) annexé à l'Accord général sur les tarifs douaniers et le commerce (avec annexe). Conclu à Genève le 18 décembre 1987 :**

[Le texte de la liste annexée au Troisième Protocole de Genève (1987) à l'Accord général sur les tarifs douaniers et le commerce, qui est publié dans le volume 1628, paraîtra dans les volumes 1628 et 1629 inclus, comme indiqué ci-dessous.]

Annexe. Liste de concessions :

LXXX. Communautés européennes.....	14	1628
(Suite)	2	1629

Certification de modifications et de rectifications apportées à la Liste LXXX (Communautés européennes) annexée au Troisième Protocole de Genève (1987) à l'Accord général sur les tarifs douaniers et le commerce (avec annexe). Conclue à Genève le 4 octobre 1988 :

Texte de la certification.....	707	1629
Texte de la liste révisée.....	714	1629